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PROTOKÓŁ nr 13.2019 

 

z obrad XIII Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  29 października 2019 r. godz. 

13:00, w Sali Narad Rady Miejskiej w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Adam Radamski                  Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Krzysztof Jasek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pan Wojciech Rudziński     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pani Justyna Kopacz     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Wojciech Kozioł                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wiesław Głowa        Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

7. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

8. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

9. Pani Teresa Wilkosz           Sołtys wsi Zabawa 

10. Pan Janusz Dybisz                                                                   Sołtys wsi Zdrochec 

11. Pan Kazimierz Sarnecki       Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 
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12. Pan Mateusz Borowiec                                                           Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander                        Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pani Barbara Marcinkowska            Dyrektor GCKiCz w Radłowie 

6. Pan Mieczysław Kita                                                    Kierownik ZESUW w Niwce 

7. Pan Konrad Rudziński                                                      Podinspektor UM w Radłowie 

8. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący Pan 

Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2.  

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad  

odczytania i przyjęcia porządku obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 12 września             

2019 r.   

4. Zgłaszanie interpelacji Radnych 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019, 
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c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego, 

d) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego – działki Przybysławice, 

e) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego – działka 1077/1 – Zabawa, 

f) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Radłów na lata 2019-2024, 

g) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Radłów      

6. Odpowiedź na interpelacje Radnych. 

7. Informacja z działalności Pana Burmistrza między sesjami. 

8. Wolne wnioski i zakończenie XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych. 

 

Ad. 3. 

 

 Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad XII  

Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 12 września 2019 r.   

Pan Jachimek  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad XII Sesji Rady Miejskiej                      

w Radłowie z dnia 12 września 2019  roku bez czytania. 

 Pan Przewodniczący zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie 

protokołu.  

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XII 

Sesji Rady Miejskiej  w Radłowie z dnia 12 września 2019. 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 
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Ad. 4. 

 

Pan Piotr Kapera przeszedł do kolejnego punktu obrad – Interpelacje Radnych 

Pan Madej zapytał o uporządkowanie cmentarzy wojennych w miejscowości Biskupice 

Radłowskie. 

 

Ad 5. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania i głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIII/99/19 

 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Skarbnika 

na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Pan Śmiałkowski złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XIII/100/19 

 

 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości mienia komunalnego 
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Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił Pana Tadeusza Cieślę – Inspektora UM w 

Radłowie o zreferowanie tematu uchwały. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowanie: 11 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu. Uchwała Nr XIII/101/19 

 

d) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu  

Uchwała Nr XIII/102/19 

 

 

e) sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o wyjaśnienie tematu dotyczącego działki na 

terenie której obecnie znajduje się apteka.  Pracownik zreferował, że Pani wydzierżawiająca  

ten teren poniosła znaczne koszty i chciała by odkupić ten teren. 

Pan Burmistrz powiedział, że na posiedzeniu PSOZ w Radłowie w dniu 17 czerwca 2019 

roku podjęto rozmowę w tym temacie. Pani Kierownik nie chce aby teren został sprzedany. 

Korzystniejszym rozwiązaniem będzie dla PSOZ jeżeli terem pozostanie w rękach gminy 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań. 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 3 radnych głosowało za, 9 radnych było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu 

– UCHWAŁY NIE PODJĘTO 
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f) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Radłów na lata 2019-2024  

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Tadeusza 

Cieślę na posiedzeniu komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania 

Brak pytań 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził odczytanie i głosowanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał  się od głosu. 

Uchwała Nr XIII/103/19 

 

g) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Radłów 

 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Cieślę na 

posiedzeniu Komisji i zapytał, czy są jakieś pytania do tego tematu. 

Brak pytań. 

Odczytanie uchwały 

Przystąpiono do głosowania uchwały 

Głosowanie: 13radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu  

Uchwała Nr XIII/104/19 

 

Ad. 6. 

 

Pan Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: 

Odpowiedzi na interpelację.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że systematycznie wszystkie cmentarze są sprzątane. Będą  

podpisywane umowy ze szkołami na pomoc w utrzymaniu porządku na cmentarzach. 

Pan  Madej powiedział, że chodzi o cmentarz przy drodze wojewódzkiej a dokładnie                        

o drzewa, które od dawna nie poddano zabiegom pielęgnacyjnym. 

Pan Burmistrz powiedział, że prawdziwym problemem są śmieci i z każdym rokiem będzie 

coraz gorzej. 
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Na następna sesję Rady Miejskiej w Radłowie przygotowana zostanie kalkulacja. 

 

Ad. 7. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Informacja z działalności Pana 

Burmistrza między sesjami  

Pan burmistrz powiedział, że Inspektorat Nadzoru Budowlanego odebrał budynek nowego 

Centrum Kultury i Czytelnictwa w Radłowie bez żadnych zastrzeżeń.  

Przyszła do podpisania umowa na zadanie parkuj i jedź. 

Został zakończony remont w miejscowości Zabawa w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Nadal trwają prace wykończeniowe w Radłowskim Parku. 

Dom Ludowy w Biskupicach Radłowskich jeszcze nie jest zakończony.  

Będzie remont cmentarza z I Wojny Światowej oraz słupa granicznego. 

Termomodernizacja szkół w miejscowości Niwka i Zabawa. 

Nie będzie dofinansowani do kanalizacji przez kilka najbliższych lat. Do PROW idzie 

kanalizacja z Łęki Siedleckiej a dofinansowanie około 2 mln złotych. 

Oświetlenie na ulicy Poległych wyniesie około 21 tysięcy złotych. Niedługo będziemy 

obchodzić 10 lecie nadania praw miejskich i musimy pomyśleć o jakiś nagrodach. 

 

Ad. 8 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie                 

obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Kapera poinformował Radnych Rady Miejskiej o oświadczeniach majątkowych 

złożonych za rok 2018. Stwierdzono nieliczne uchybienia, które nie maja wpływu na ważność 

informacji ujętych w oświadczeniu majątkowym. 

Pan Armatys wyjaśnił, że również oświadczenia majątkowe Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych i wszystkich Zobowiązanych przeszły pozytywna analizę. 
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Pan Kapera oddał głos Panu Kądzieli, który przedstawił problem odbioru odpadów 

komunalnych na terenie gminy Radłów. Wiedzieliśmy, że obecna cena nie pozwoli na 

zamknięcie się tego budżetu na odpadach komunalnych. Na najbliższą sesje Rady Miejskiej    

w Radłowie przygotujemy odpowiednia uchwałę. Szacunkowo musimy podnieść około                   

2 lub 3 złotych od osoby. Na taka cenę mają wpływ różne czynniki. Firma odbierająca od nas 

odpady płaci coraz wyższe opłaty za odbiór śmieci. Obecnie około 5% mieszkańców nie płaci 

za odpady komunalne. Będziemy weryfikować wraz z Sołtysami ilość mieszkańców 

podanych w danym domostwie a faktycznie zamieszkujących.  

Pan Głowa zapytał jaka jest gwarancja, że firma Conteko nie zerwie umowy i czy przez 

najbliższy rok mamy zagwarantowany odbiór w tej cenie czy też nie ma takiej pewności. 

Pan Nasiadka poprosił o przygotowanie cennika opłaty z ościennych gmin. 

Pan Głowa poprosił o uporządkowanie stawu w Przybysławicach. Należy go pogłębić                       

i wyczyścić. 

Pan Jachimek zapytał jak będzie funkcjonowało nowe Centrum Kultury i Czytelnictwa                        

w Radłowie 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie Kierownik tego obiektu, który będzie zarządzał kręgielnią              

i kinem. Będzie również kawiarnia, którą zainteresowane są dwie osoby. Najprawdopodobniej 

do końca roku rozpocznie działalność nowe Centrum Kultury w Radłowie. 

Pan Żurowski poprosił o spełnienie obietnicy powziętej na zebraniu wiejskim, że mieszkańcy 

tej ulicy są Panu szczególnie bliscy, więc proszę o zrobienie na dalszej części drogi asfaltu 

wyciszonego. Jak był remont odcinka na ulicy Kolejowej to na drugi dzień miałem telefony 

dlaczego dalej nie ma takiej nawierzchni.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że mieszkańcy powinni uzbierać podpisy i przesłać do Pana 

Smółki – Wojewody on zapewne pomoże. 

Pan Żurowski powiedział, że on może chodzić za podpisami. 

Pan Kapera poprosił o przypilnowanie wykonawcy parku aby naprawił drogę, którą zniszczył 

wywożąc szlam ze stawu w parku. 

Pan Janicki wyjaśnił, że droga została wyrównana ale nie jest to do końca to co powinno być. 

Rozmowy z wykonawca są obecnie bardzo ciężkie. Jak zostaną naliczone kary umowne to 

będą środki na naprawę drogi. 
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Pan Dybisz podziękował Panu Kicie i pracownikom za bardzo szybkie uporządkowanie 

działki. 

Pani Kusior zaprosiła na koncert dla Sylwii Smalarz 

Pani Wilkosz podziękowała za remont Domu Strażaka w Zabawie oraz zapytała, czy działka 

obok CPN w Zabawie da się jakoś uporządkować 

Pan Kądziela odpowiedział, że pismo poszło i, że przed zimą na pewno zostanie 

uporządkowane 

Pan Miśtak poprosił o szybką zamianę działek na Niwce 

Pan Burmistrz odpowiedział  aby w tym temacie rozmawiać z Panem Cieślą. 

Pan Sikoń podziękował za OSA. Widział. że zakładane są nowe lampy i poprosił jeszcze o 

większej  ilości lamp. 

Pan Sarnecki zapytał o gniazdo bociana, które znajduje się na przechylonym drzewie i 

zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. 

Pan Kądziela odpowiedział, że kiedyś była komórka w RDOŚ w Krakowie ale obecnie nie ma 

takiego referatu 

Pan Burmistrz powiedział aby z takimi problemami udawać się bezpośrednio do 

pracowników a nie rozpatrywać ich na sesji. 

Pan Sarnecki zapytał o hydrant obok remizy OSP w Biskupicach Radłowskich. 

Pan  Kita odparł, że taki koszt to około 10 tysięcy złotych i nie może to być wykonane za 

pieniądze taryfowe. Najlepszym źródłem finansowania będzie fundusz sołecki. 

Pan Sarnecki zapytał co z oświetleniem obok Pomnika w Biskupicach Radłowskich. W 

Radłowie jest nadmiar światła to można je przenieść. Kolejny temat cmentarz obok  Pana 

Małochleba jest zaniedbany i żaden rodzic nie wyrazi zgody aby to robiło jego dziecko. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że oświetlenie pomnika może zostać wykonane ze środków z 

funduszu sołeckiego 

Pan Sarnecki zauważył, że jest w protokołach z zebrań wiejskich gdzie burmistrz obiecywał 

zrobić oświetlenie a teraz proponuje ze środków sołectwa. 

Pan Madej powiedział, że Biskupice Radłowskie to jedna z bogatszych wsi ponieważ ma 

wpływy z dzierżaw i może słup z solarem załatwiłby sprawę oświetlenia pomnika. 
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Pan Biś powiedział, że ma kilka tematów w miejscowości Przybysławice.  Od 10 lat czeka na 

pomoc bezrobotnych, Statuty spowodowały brak frekwencji na zebraniach wiejskich, 

Przybysławice same sprzątają cmentarz a rowy mamy w opłakanym stanie. 

Pan Armatys wyjaśnił jak wygląda sytuacja w miejscowości Przybysławice. Na tym terenie 

sprząta firma Stokrotka. 

Pan Głowa wyjaśnił, że nauczyciele i dzieci nie są od sprzątania rowów. 

Pan Armatys odnośnie statutów powiedział, że konsultacje były i nikt oprócz Wał-Rudy nie 

wnosił sprzeciwu w odpowiednim terminie. 

Pan Burmistrz poprosił Pana Bisia o wyznaczenie terminu dla bezrobotnego to zostanie do 

niego przysłany pracownik. 

Pan Kita zauważył, że odcinek nawierzchni bezszumowej jest źle wykonany gdyż jest 

pułapka dla rowerów. Naprawa w ramach gwarancji nie jest wykonana należycie. 

Pan Kapera zaprosił wszystkich na uroczystości 11 listopada. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

 


